

**消防安全大使舉報火警危險表格**  
**Report Form on Fire Hazard by Fire Safety Ambassador**

發現火警危險日期  
Date of locating Fire Hazard \_\_\_\_\_

填報日期  
Date of Reporting \_\_\_\_\_

消防安全大使團體(如有) Organization of Fire Safety Ambassador (If any)			
消防安全大使姓名 Name of Fire Safety Ambassador			
消防安全大使會員編號 Fire Safety Ambassador Membership No.			
火警危險地址 Address of Fire Hazard			
火警危險準確地點 Exact Location of Fire Hazard			
火警危險種類 Classification of Fire Hazard	(甲) 走火通道 (A) Means of Escape	阻塞 Obstruction	【   】
		被更改 Alteration	【   】
	(乙) 防煙門 (B) Smoke Door	被楔開 Wedged Open	【   】
		被改動 Alteration	【   】
		損壞 Defective	【   】
	(丙) 出口門上鎖 (C) Exit Door Locked	天台 Roof	【   】
		地下 Ground	【   】
	(丁) 消防設備 (D) Fire Service Installations	損壞 Defective	【   】
		欠缺保養 Lack of maintenance	【   】
		受阻礙 Obstruction	【   】

**備註: (見後頁)**  
**Remarks: (See overleaf)**

### **備註:**

若各消防安全大使發現任何上述火警危險，可選擇下列其中一項方法向本處提供資料報告火警危險。

- (一) 請致電消防處投訴熱線: 2723 8787
- (二) 請於辦公時間內致電消防安全總區社區應急準備課人員，電話: 2411 8716
- (三) 請用傳真方法，將填妥表格(請在所舉報項目的空格內填上 "✓" 號)，傳真到消防安全總區社區應急準備課，傳真號碼: 2411 8677
- (四) 請用郵寄方法，將填妥表格(請在所舉報項目的空格內填上 "✓" 號)，寄回社區應急準備課: 香港九龍將軍澳百勝角路 11 號消防及救護學院行政大樓 4 樓

**如有任何查詢，可於辦公時間內致電: 2411 8716 與消防安全總區社區應急準備課人員聯絡**

### **Remarks:**

Upon discovering any fire hazard stated on the front page, Fire Safety Ambassador should report to this Department by one of the following methods.

1. Please call the Fire Safety Command Community Emergency Preparedness Division at 2411 8716 during office hours.
2. Please call the Fire Safety Command Community Emergency Preparedness Division at 2411 8716 during office hours.
3. Please complete the report form (tick in the appropriate brackets of reported fire hazard) and fax to Community Emergency Preparedness Division, Fire Safety Command via Fax no.: 2411 8677
4. Please complete the report form (tick in the appropriate brackets of reported fire hazard) and return it to Community Emergency Preparedness Division at 4/F, Administration Block, Fire and Ambulance Services Academy, 11 Pak Shing Kok Road, Tseung Kwan O by mail

**If there is any enquiry, please contact the Fire Safety Command Community Emergency Preparedness Division at 2411 8716 during office hours.**